

General Directorate of Residency and Foreigners Affairs, UAE

To Whom it May Concern:

The U.S. Embassy in Abu Dhabi will not issue a "No objection" certificates or letters in favor of any kind of services related to Immigration Department in UAE including residency visa stamping or transferring for family members.

Residency visas and sponsorship are private matters of the concerned individuals and the U.S. Embassy has no role in approving denying them.

Sincerely,

Consul of the United States of America Abu Dhabi, United Arab Emirates

الإدارة العامة للإقامة وشؤون الأجانب الامار ات العربية المتحدة

لمن يهمه الأمر،

لن تصدر السفارة الأمريكية في أبوظبي شهادات "عدم ممانعة" أو رسائل لصالح أي نوع من الخدمات المتعلقة بإدارة الهجرة في الإمارات العربية المتحدة بما في ذلك ختم تأشيرة الإقامة أو النقل لأفراد العائلة.

تأشيرات الإقامة والكفالة هي أمور خاصة بالأفراد المعنيين ولا يوجد لدى السفارة الأمريكية أي دور في الموافقة على رفضها.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

قنصل الولايات المتحدة الأمريكية أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

